
PROTOKÓŁ Nr 7/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 26 września 2014 roku 

 
26 września 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop   – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna: Pani Elżbieta Dembowska. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny: Pan Jarosław Mikielski. 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 5). 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
05 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 
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6. Rozpatrzenie pisma Pana Sławomiry Golubiewskiej w sprawie przedłużenia 

umowy najmu. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Do p-ktu 4u 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Kuźma przedstawiła proponowane zmiany: 

Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu gminy: 

1. Zmiany w  dochodach budżetu gminy z tytułu: 

- Zwiększono dochody w kwocie - 600 zł odsetki od nieterminowych opłat i podatków 

lokalnych,  

- Zmniejszono dochody z tytułu zwrotu podatku VAT oraz dotacji za wykonanie inwestycji  

w ramach projektu unijnego pn. „Budowa sieci wodociągowych, pompowni wody i montaż 

reduktorów ciśnienia” ogółem - 533 580,00 zł. 

- Zmniejszono dochody z tytułu sprzedaży mienia gminnego - 765 466,00 zł. 

2. Zmiany w wydatkach budżetu gminy, w tym:  

- Zmniejszono wydatki w rozdziale infrastruktura wodociągowa w wyniku podpisanego 

aneksu z Urzędem Marszałkowskim do umowy na wykonanie inwestycji wodociągowych - 

741 990,00 zł.  

- Zwiększono wydatki na wypłaty świadczeń w GOPS ze środków własnych budżetu gminy - 

4 000,00 zł.   

- Zmniejszono wydatki z OSP - 5 000,00 zł, zwiększając wydatki na wykonanie chodników 

na Osiedlu Wistuć w Wiżajnach - 35 000,00 zł. 

- W rozdziale gospodarka ściekowa i ochrona wód zmniejszono wydatki na energię - 2 000,00 

zł, zwiększając wynagrodzenie o kwotę - 2 934,00 zł. 

- Zwiększono wydatki na remont pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia w Wiżajnach -  

30 000,00 zł. 

- Zwiększono dotację na wydatki jednostek kultury: Świetlicy Gminnej - 3 500,00 zł  

oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach - 5 500,00 zł. 
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3. Na częściowe sfinansowanie wydatków inwestycyjnych dotyczących wykonania 

chodników 

 w miejscowości Wiżajny planuje się zaciągnięcie kredytu w kwocie - 496 900,00 zł. 

4. Na zwiększenie wydatków przeznacza się wolne środki z lat ubiegłych w kwocie -  

499 340,87 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że temat sprzedaży 

nieruchomości w Smolnikach nie został jeszcze definitywnie zakończony i może coś jeszcze 

w tej sprawie się wyklaruje. Dodał, że do końca września Pani Figura wyprowadzi się z tego 

mieszkania i będzie można podjąć działania w kierunku sprzedaży. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projektu uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt w 

załączeniu (załącznik Nr 6). 
 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2014-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że WPF związany jest  

m.in. z naszymi zobowiązaniami. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projektu uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt w 

załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma Pana Sławomiry Golubiewskiej w sprawie przedłużenia umowy najmu. 

Następnie odczytał pismo. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że odbyło się szereg 

spotkań i dyskusji na temat naszej służby zdrowia, a w grę wchodziła nawet zmiana  

na nowego świadczeniodawcę. Dodał, że po wielu rozmowach zdecydował się na 

pozostawienie NZOZ CORDIS i przedłużenie mu dzierżawy na kolejne lata. Stwierdził,  

że nie było pewności, że ewentualna zmiana pójdzie w lepszym kierunku. Dodał,  

że w Wiżajnach mogłaby powstać filia ośrodka zdrowia, a do tego nie mógł dopuścić. Wójt 

powiedział, że z negocjacji z Panią Golubiewską, która reprezentuje CORDIS klarują się 

lepsze warunki na przyszłość. Wójt odczytał postanowienia umowy. Dodał, że we 

wcześniejszej umowie, zawartej przez jego poprzednika, nie było  żadnych zapisów odnośnie 

wpływu Wójta Gminy na świadczeniodawcę usług medycznych, a tera takie zapisy są. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, co znaczy zapis w umowie dotyczący 

rozłożenia w czasie. Dodał, że może należy to bardziej uszczegółowić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można zapisać  

w umowie określony czas, czyli np. do 30 czerwca 2015 r. Dodał, że ma też być nowy 

pediatra i uważa, że dla CORDIS należy przedłużyć umowę dzierżawy. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że wcześniej Pani Golubiewska również 

dużo obiecywała. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to jest trudna decyzja 

do podjęcia, ale trzeba to zrobić. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Państwo 

Dudarewicz nie gwarantowali nam specjalistów, którzy przyjmują obecnie, a dodatkowo 

niewiadomo było, czy przyjmowałby ginekolog, a pediatra miał być tylko raz w tygodniu. 

Dodał, że specjaliści są u nas potrzebni co widać po ilości przyjmowanych przez nich 

pacjentów. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jedna i druga strona może nam wiele 

obiecać i nic z tych obietnic nie spełnić. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przedłużeniem dzierżawy pomieszczeń dla CORDIS. Za oddano 12 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt w załączeniu (załącznik Nr 8). 

  
 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski zapytał, czy na końcu ulicy Wierzbołowskiej po 

lewej stronie będzie jakiś chodnik. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie bo tam nigdy go 

nie było, a to jest odtworzenie istniejących chodników, a nie budowa nowych. 

 Radna Pani Teresa Kuźma zapytała, czy na ulicy Kalwaryjskiej będzie zrobiony zjazd 

w kierunku miejscowości Kamionka. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że firma, która robi 

chodniki ma ten wjazd poprawić. 

 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do p-ktu 9 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 9
50

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

/-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

 


